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Ismét tárgyalóasztalhoz ültek május 4-én, pénteken Nyirő József író újratemetésének
magyarországi és helyi képviselői. Az anyaországiakat képviselő 
Fráter Olivér
, a Magyar Országgyűlési Hivatal képviselője, megbízott főszervező ez alkalommal is először a
városvezetéssel találkozott.

  

A megbeszélés ezúttal is zárt ajtók mögött zajlott, a történtekről a polgármester
sajtótájékoztatón számolt be. Bunta nem rejtette véka alá elégedetlenségét: a tárgyalás rövid
volt és rosszul sikerült.

   
  Becsületsértő levél Kövér Lászlótól
  

A megbeszélés tárgya az a Fráter Olivér által szignált, Kövér László álláspontját tükröző levél
volt, amelyben az Országgyűlés elnöke elmarasztalja a városvezetőt az első megbeszélésen
elhangzott ominózus kijelentései miatt, illetve – fogalmazott Bunta – „felhánytorgatja a múltat",
jelesen az Emlékezés Parkjának avatásával kapcsolatos történetet. A polgármester szerint 
mind a levél tartalma, mind pedig annak hangneme becsületsértő.

  

A polgármester határozottan cáfolta, miszerint Nyirőt az áprilisi egyeztetésen „nyilasnak és
antiszemitának" nevezte volna. Véleménye szerint a levél valótlanságokat állít, hamis
információkat tartalmaz és hangneme sértő.

  

Kijelentését megerősítette a két találkozón és a sajtótájékoztatón is jelen levő Farkas György k
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abinetvezető, 
Jakab Áron Csaba 
RMDSZ-es tanácsos, 
Miklós Zoltán
múzeumigazgató és 
Szőcs Endre
, a Hargita Megyei Hagyományőrzési Forrásközpont igazgatója is.

   
  Szász áll a háttérben?
  

A polgármester szerint „Szász Jenő felől fúj a rossz szél", személyének befeketítésén a
háttérben ő ügyködik. Bunta felháborodásának adott hangot és kijelentette: 
Szász megosztotta a pártját, a népét, hiteltelen
, aki négyévente parkban és millenniumi oszlopokban tudott csak gondolkodni, most pedig
Nyirő újratemetését politizálta el.

  

„Remélem, hogy a június 10-i választásokon végleg megbukik" – mondta a városvezető. A
polgármester szerint a magyar és a székely népre nézve is szégyenteljesen elfajult az ügy,
ezért a magyarországi hivatalosságokhoz címzett levélben ad hangot sérelmeinek,
véleményének. Kövér Lászlónak – „Szász komájának" – azt üzente: Székelyföld a székelyeké!

   
  Ünneplő ruhába öltöztetik a várost
  

Bunta elmondta, az újratemetési ügy kapcsán sok dolog felett szemet hunytak. Például, arról is
hallgattak eddig, hogy Nyirő unokája nem egyezett bele az exhumálásba, de ezt Szászék
jogi úton kijátszották. Hangsúlyozta: bár a hivatal több kifogást is emelt, főként az újratemetés
elpolitizálásával kapcsolatosan, számos hasznos javaslattal is előálltak, többek közt az
alkalomra Berze Imre székelyudvarhelyi szobrászművész által terveztetett emlékplakettel,
aminek tervére a mai küldöttség nem volt kíváncsi. Ennek ellenére, félreteszik a sérelmeket.

  

„A hivatal maximálisan támogatja az újratemetés méltó megszervezését, díszruhába fogjuk
öltöztetni a várost és minden feltételt biztosítunk, tehát eszünk ágában sincs felszedni a
Patkóból a kockaköveket, a tér nem lesz felbolygatva. Kiadjuk az emlékplakettet és ott leszünk
az újratemetésen is
" – fogalmazott a polgármester.
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